

Ref No.: D.O /004 /2023  
Date: 26 January 2023

الرقم: م.ع. / ٠٠٤ / ٢٠٢٣  
التاريخ: ٢٦ يناير ٢٠٢٣ م

Dear Respected Vice Chancellors and Deans

الأفاضل/ رؤساء و عمداء الجامعات و الكليات الخاصة المحترمون

**Subject: Invitation to attend the MCBS Chronicles:  
Food Security Fundamentals**

**الموضوع: دعوة لحضور المحاضرة العامة حول أساسيات الأمن  
الغذائي**

**Date: February 5<sup>th</sup> (4:30 – 5:30pm)  
Venue: MCBS, Fourth Floor, Hall 4101**

التاريخ: ٥ فبراير (٤:٣٠ - ٥:٣٠ مساءً)  
المكان: مقر الكلية، الطابق الرابع، القاعة ٤١٠١

Greetings,

بعد التحية،

I am pleased to announce the commencement of the 2023 season of the MCBS Chronicles with our first topic on "Food Security Fundamentals" presented by Engineer Saleh Mohammed Al-Shanfari, a leading agri-business professional & former CEO of the Oman Food Investment Holding Co. (Nitaj).

يسعدنا أن نعلن عن بدء موسم ٢٠٢٣ من المحاضرات العامة مع موضوعنا الأول حول "أساسيات الأمن الغذائي" الذي سيقدمه المهندس صالح بن محمد الشفري، أحد كبار المتخصصين في مجال الأمن الغذائي والرئيس التنفيذي السابق للشركة العمانية للاستثمار الغذائي القابضة (نتاج).

In line with the priorities set by Oman's Vision 2040 and the importance of meeting the goals set, the areas that will be explored during this session will explore the concept of food security and associated issues.

تماشياً مع الأولويات التي حددتها رؤية عمان ٢٠٤٠ وأهمية تحقيق الأهداف المحددة، فإن المجالات التي سيتم التطرق إليها خلال هذه الجلسة سوف تتمحور حول مفهوم الأمن الغذائي والقضايا المرتبطة به.

It is my honour to invite you to join us in benefitting from the expertise and long-term experience of our speaker in this area and the particular emphasis on Oman's progress and development in this regard.

بشرفنا دعوتكم لحضور المحاضرة والاستفادة من خبرة وتجربة متحدثنا في هذا المجال والذي سيركز بشكل خاص على تقدم عمان وتطورها في هذا الصدد.

I would like to kindly request that you RSVP by **Monday 30<sup>th</sup> January**. Kindly direct your response to the following focal point:

راجين منكم إفادتنا حول حضوركم بتاريخ **الاثنين ٣٠ يناير ٢٠٢٣** ليتسنى لنا التنسيق الأمثل لتواجدكم معنا، وللتكرم بتوجيه ردكم إلى نقطة التواصل التالية:

Ms. Tarfah Al-Suleimany  
Head, Industrial Liaison  
Tel: 2458 3577 / 2458 3505  
Email: [alumni@mcbs.edu.om](mailto:alumni@mcbs.edu.om)

الفاضلة/ طرفة السليمانية  
مديرة التواصل المؤسسي  
هاتف: ٢٤٥٨٣٥٠٥ / ٢٤٥٨٣٥٧٧  
البريد الإلكتروني: [alumni@mcbs.edu.om](mailto:alumni@mcbs.edu.om)

We look forward to welcoming you to the MCBS Chronicles and hope you will be able to join us.

نتطلع إلى تشریفكم في هذه المحاضرة العامة ونأمل أن تتمكنوا من الحضور معنا.

Best regards.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Dr. Moosa bin Abdullah Al-Kindi  
Dean,

Note: The session will be conducted in English.

ملاحظة: ستقدم المحاضرة باللغة الإنجليزية